
Protokół Nr XXV/2010 

z obrad XXV sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 27 kwietnia 2010 roku 

 

Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 14 radnych.  

 

Nieobecny (usprawiedliwiony) radny: Marek Jankowski 

 

Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 

2. Stanisław Cieśluk 

3. Adam Derewońko  

4. Piotr Dołubizno 

5. Franciszek Gawina 

6. Stanisław Gomoliński 

7. Tadeusz Krasowski 

8. Andrzej Kunicki 

9. Grażyna Płonowska 

10. Leszek Franciszek Radulski 

11. Jan Szmurło 

12. Antoni Szpakowski 

13. Ryszard Wietoszko 

14. Feliks Aleksander Wróblewski 

 

Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 

 

1. Zdzisława Maksymiuk Prezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku 

2. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 

3. Wojciech Jakubowski  Sekretarz Gminy 

4. Zdzisława Iwańczuk             Skarbnik Gminy 

5. Andrzej Uszakiewicz  Radca Prawny 

6. Jolanta Januszewska  Kierownik GOPS 

7. Józef Michałowski             Dyrektor GZK 

8. Agnieszka Szmurło                p.o. Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego; 

9. Piotr Paprocki                        Kierownik Referatu BP 

 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Obrady XXV sesji rozpoczęto modlitwą  ”Ojcze nasz....”, następnie minutą ciszy uczczono 

pamięć ofiar katastrofy lotniczej pod Smoleńskiem.   

 

Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 9
00 

 dokonał 

otwarcia obrad XXV sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Brańsk ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk oraz na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym 

samym prawomocność podejmowanych uchwał. Powitał przybyłych na posiedzenie radnych, 

zaproszonych gości oraz sołtysów. Przewodniczący Rady nawiązując do tragedii, która 

wydarzyła się w dniu 10 kwietnia 2010r. pod Smoleńskiem, w której zginął Prezydent 

Rzeczypospolitej Lech Kaczyński z małżonką, wielu posłów i senatorów, księży i dowódców 

wojska Polskiego a także przedstawicieli rodzin Katyńskich,  poprosił o obejrzenie materiału 
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multimedialnego o osobach, które gościły w Gminie Brańskiej z okazji różnych uroczystości 

gminnych a które odeszły od nas na zawsze.  

W dalszej części sesji Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali w ustawowym 

terminie w formie pisemnej materiały na sesję z porządkiem obrad i projektami uchwał.  

Zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub poprawek do 

porządku. Przewodniczący poinformował, iż otrzymał wniosek od wójta gminy w sprawie 

wprowadzenia do porządku dzisiejszej sesji projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem dla Polski Wschodniej”. 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie 

w pkt. 6j) porządku sesji projektu uchwały w sprawie zmieniającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem dla Polski Wschodniej”. Rada Gminy 

głosami 14 - za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 poprawkę przyjęła. Następnie 

Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji łącznie z wprowadzoną poprawką w 

brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji rady gminy. 

5. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 

5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok. 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w sprawie 

przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu/. 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej. 

c) przedstawienie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

Budownictwa i Transportu. 

d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o absolutorium/. 

f) dyskusja. 

6. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok, 

b) zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny 

Dernowskiej w Kalnicy, 

c) zmian w Statucie Gminnego Zakładu Komunalnego Gminy Brańsk z siedzibą w 

Brzeźnicy, 

d) zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Szmurły” 

e) zmian Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Brańsk na lata 2001-2020, 

f) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2010 rok. 

g) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Brańsk, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej, 

i) zmian w budżecie gminy na 2010r. 

j) zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem 

dla Polski Wschodniej”. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż protokół z obrad XXIV sesji  Rady 

Gminy był dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu 

dzisiejszym. Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  

braku uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami 14 – za, 

przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad XXIV sesji Rady Gminy 

Brańsk bez odczytywania. 

  

Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 

sesjami. Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do 

protokołu/. 

 

Ad.5 Wójt Gminy Brańsk poinformował, iż sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 

2009 rok radni otrzymali w wersji papierowej i się z nim zapoznali natomiast na dzisiejszej 

sesji zostanie ono przedstawione w formie multimedialnej. Oglądając prezentację radni będą 

mogli zobaczyć inwestycje czy remonty,  które zostały wykonane i porównać ich stan sprzed 

remontu i już po remoncie czy modernizacji. Prezentacja w załączeniu do protokołu na płycie 

CD.   

   Po obejrzeniu prezentacji radni nie wnosili uwag i pytań do sprawozdania.  

 

Ad.5a) Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr II-0035-20/10 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24.03.2010 r. w sprawie wyrażenia  

pozytywnej opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Brańsk sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2009 rok. /uchwała w załączeniu do protokołu/ 

 

Ad.5b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pozytywną Opinię Nr 32/24/2010 z 

dnia 10 marca 2010 r. w sprawie wykonania budżetu gminy za 2009 rok: przez Wójta Gminy 

Brańsk. /opinia w załączeniu do protokołu/ 

 

Ad. 5c) Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu poinformowała, iż pozytywna Opinia Nr 33/26/2010 Komisji w sprawie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok,  jest identycznej treści jak Komisji 

Rewizyjnej, gdyż została podjęta na wspólnym posiedzeniu obu komisji. Zapytała czy ma 

odczytać jej treść. Radni jednogłośnie opowiedzieli się za nieodczytywaniem. /opinia w 

załączeniu do protokołu/ 

 

Ad.5d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek Nr 4/24/2010 Komisji z 

dnia 10.03.2010r  o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Brańsk. / wniosek w załączeniu 

do protokołu/ 

 

Ad.5e) Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr II-0036-13/10 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24.03.2010 r. w sprawie wyrażenia 

pozytywnej opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Brańsk wniosku o 

udzielenie absolutorium Wójtowi za 2009 rok. /uchwała w załączeniu do protokołu/ 

 

Ad.5f) Głos zabrał Wójt Gminy – „ sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2009r było 

analizowane na posiedzeniach Komisji Rady i wówczas dyskusja ze strony radnych była. Pani 

Skarbnik zawsze obszernie i treściwie przedstawia sprawozdania. Nie mniej po obejrzeniu 

dzisiejszego materiału sprawozdawczego możecie Państwo jeszcze dyskutować i zadawać 

pytania. W 2009 roku wiele zadań udało się wykonać, czasami sam się zastanawiałem, czy się 
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nam uda to wszystko zrealizować ale udało się. Tutaj należy podkreślić dobrą współpracę z 

Powiatem ze Starostwem i Starostą, bo wiele zadań wykonywaliśmy wspólnie. Tak jak w 

gminie na początku roku zastanawialiśmy się w jaki sposób uda się nam zadania wykonać, 

czy i naco pozyskamy środki tak samo i w Starostwie zadania były pod znakiem zapytania. 

Jednak Starostwo wygospodarowało środki i wiele znaczących odcinków dróg wspólnymi 

siłami zrealizowaliśmy. O niektórych zadaniach tylko marzyłem aby udało się je wykonać np. 

ul. Mała w Domanowie, czy droga  Domanowo-Pietraszki-Glinnik myślałem, że będziemy ją 

robić odcinkami a jednak nasze odwołanie do Urzędu Marszałkowskiego o którym Państwo 

pamiętacie przyniosło skutek i otrzymaliśmy środki na całość. Wykonaliśmy most na rzece 

Bronka to też duże zadanie, od II Wojny Światowej czekaliśmy na realizację tej inwestycji. W 

czasie odbiorów jeden z mieszkańców wsi Kiersnowo powiedział, że w 1939 roku już były 

zgromadzone materiały miała ruszyć budowa, ale wojna to przerwała. Teraz służy nie tylko 

mieszkańcom gminy Brańsk ale również mieszkańcom Miasta Brańsk, został uporządkowany 

odcinek drogi od Olędzich w kierunku Mierzwina gm. Wyszki, odcinek drogi w Holonkach, 

Widźgowie, Szmurłach itp. Rok 2009 zapisze się w historii gminy jako rok dobry dla 

inwestycji gdyż wiele trudnych zadań udało się wykonać. Jeżeli wykonamy jeszcze drogi 

zaplanowane na 2010 rok to w zakresie drogownictwa najważniejsze sprawy będą już w 

miarę uporządkowane.  Kiedy przyjdzie nam podsumować ostatnią kadencję nie będziemy 

musieli się niczego wstydzić, bo zrobiono naprawdę bardzo dużo. W nowej kadencji będzie 

można stratować już z innego pułapu. Oglądając prezentację sprawozdania radni mogli 

porównać jak było kiedyś a jak jest dzisiaj”.  

   Wobec powyższego Wójt Gminy wniósł o  zatwierdzenie przedstawionego sprawozdania z 

wykonania budżetu za rok 2009. 

   Głos zabrała Pani Zdzisława Maksymiuk Prezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku 

– mówiąc „ po obejrzeniu sprawozdania muszę powiedzieć, że jest pozytywny odbiór na 

samym początku, gdy słyszy się, że  1/3 budżetu jest przeznaczana na inwestycje, widać że 

budżet nie jest „przejadany” ale 1/3 jest inwestowana. To przekłada się na te wszystkie drogi, 

wygląd budynków zadbanych i elewacje wykonane takie obrazowe pokazanie dopiero 

uzmysławia postępy. Gdy widzimy drogę żwirową a zaraz drogę asfaltową w tym miejscu. 

Jeżeli jest dobry gospodarz i rada gminy, która pomaga a nie przeszkadza oraz gdy dobrze 

układa się współpraca ze Starostwem, to biorąc pod uwagę te wszystkie czynniki widać 

efekty. Jeżeli dalej będzie taka współpraca, to nie tylko rok 2009 ale i kolejne będą dobre dla 

gminy Brańsk”. 

 

Ad.6 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż Komisja RGOBiT na swym posiedzeniu 

w dniu 19 kwietnia 2010r. przeanalizowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję i wszystkie 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. (Opinia Nr 34/27/2010 w załączeniu do protokołu).  

 

Ad.6a) Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2009 rok. Rada Gminy Brańsk głosami 14-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XXV/204/2010 w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Brańsk  /uchwała w załączeniu do protokołu/. 

 

   Głos zabrał Wójt Gminy, podziękował za udzielenie absolutorium za 2009 rok powiedział, 

że realizacja budżetu w 2009 roku to nie tylko zasługa wójta ale i pracowników urzędu, duży 

wkład pracy wniosła pani Skarbnik, która nadzorowała, pilnowała wydatków i sporządziła tak 

obszerne sprawozdanie, to praca Kierowników Referatów:  Pana Paprockiego,  Pani Kędzi, 

Pani Szmurło, Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Januszewskiej, 

Dyrektora Gminnego Zakładu Komunalnego Pana Michałowskiego, który wiele zadań 

realizował,  dla wszystkich wymienionych wójt podziękował za dobrą owocną współpracę, 
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słowa podziękowania skierował również do radnych, sołtysów, strażaków, mieszkańców 

gminy którzy w niektórych sprawach podpowiadali, podziękował dla pracowników Banku 

Spółdzielczego w Brańsku z którymi współpracujemy na co dzień w zakresie przepływu 

środków. Wójt jeszcze raz podziękował wszystkim, kto tylko przyczynił się do realizacji 

budżetu w 2009 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15 minutową przerwę w obradach od godz. 11
45

 do 

12
00

. 

O godz. 12
00 

Przewodniczący  Rady Gminy wznowił obrady. Stan 14 radnych na soli obrad. 

 

Ad.6b) Wójt gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy. Poinformował, że 

statucie w § 12 skreśla się ust 2 aby ujednolicić zapisy w Statucie GOUK i Gminnej 

Biblioteki Publicznej. Sprawa powoływania zastępcy GOUK czy GBP powinna być 

uregulowana w Regulaminie Organizacyjnym. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/205/2010 w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka 

Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy / uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu/. Podczas głosowania nieobecna na sali obrad radna Grażyna 

Płonowska. 

 

Ad.6c) Wójt gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego 

Zakładu Komunalnego Gminy Brańsk z siedzibą w Brzeźnicy. Poinformował, że w statucie 

GZK dodaje się zapis, że GZK zajmuje się bieżącym utrzymaniem placów, terenów, obiektów 

i oznaczeń będących w zasobach gminnych oraz, że GZK zajmuje się również dowożeniem 

dzieci do szkół. Zgodnie z nowelizacja ustawy o finansach publicznych dowożenie może być 

prowadzone przez zakład komunalny tylko do końca roku a później przejmie urząd.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/206/2010 w sprawie zmian w Statucie Gminnego Zakładu 

Komunalnego Gminy Brańsk z siedzibą w Brzeźnicy / uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. 

 

Ad.6d) Wójt gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w „Planie 

Odnowy Miejscowości Szmurły”. W związku z tym, iż Gmina złożyła wniosek o środki 

unijne z Programu PROW na zadanie pod nazwą: Zmiana sposobu użytkowania budynku 

byłej szkoły na Izbę Tradycji Regionalnej i Rolnictwa w Szmurłach” na kwotę 

786.902,65 PLN, a w przyjętym wcześniej Planie Odnowy Miejscowości Szmurły to zadanie 

miało inną nazwę (Remont i modernizacja budynku po byłej szkole podstawowej na potrzeby 

utworzenia Izby Tradycji Regionalnej i Rolnictwa i kwotę 400.000 PLN) należy ujednolicić 

zapisy, wprowadzić i zatwierdzić zmiany.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/207/2010 w sprawie zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy 

Miejscowości Szmurły” / uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.6e) Wójt gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Brańsk na lata 2001-2020. W uzasadnieniu powiedział, że zadania 

inwestycyjne czy remontowe, na które gmina ubiega się o środki unijne muszą być zawarte w 
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Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Brańsk. Dlatego wprowadza się zmiany do 

Strategii o nowe zadania, aby można było składać wnioski i uzyskać maksymalną liczbę 

punktów przy ich ocenie. Do 14 maja 2010r. z programu Lidera można składać wnioski na 

małe projekty.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/208/2010 w sprawie zmian Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Brańsk na lata 2001-2020 / uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.6f) Sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok W uzasadnieniu 

powiedział, iż na koniec 2009 roku w budżecie gminy w Dziale Ochrona Zdrowia Rozdz. Zwalczanie 

Narkomanii i Rozdz. Przeciwdziałanie Alkoholizmowi zostały niewykorzystane środki finansowe w 
wysokości 29.957zł należy je przenieść i rozdysponować wg paragrafów w budżecie na 2010rok.  

Głównie przeznacza się je na zakup samochodu, szkolenie członków komisji, i bieżącą działalność 

komisji. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/209/2010 w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok / uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. Podczas głosowania nieobecna na sali obrad radna Grażyna 

Płonowska (zwolniona z udziału w dalszej części obrad  przez Przewodniczącego Rady) 

 

Ad.6g) Kierownik Referatu Or przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Brańsk. W 

uzasadnieniu powiedziała, iż Wojewoda Podlaski w ramach nadzoru zwrócił uwagę na kilka 

spraw, które należało poprawić w podjętej wcześniej uchwale. Nie czekając na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody przedłożony zostaje nowy projekt uchwały 

uwzględniający zalecenia. Po czym przedstawiła dodatkowe poprawki, które należy 

uwzględnić w projekcie uchwały a których nie było w projekcie przesłanym radnym w 

materiałach.   

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjecie poprawek 

do projektu uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 poprawki przyjęła. Podczas głosowania nieobecna na sali obrad radna 

Grażyna Płonowska. 

Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie cały projekt uchwały łącznie z 

poprawkami. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr XXV/210/2010 w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Brańsk. / uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. Podczas głosowania 

nieobecna na sali obrad radna Grażyna Płonowska. 

 

Ad.6h) Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. W uzasadnieniu powiedział, iż  

SP ZOZ w Bielsku Podlaskim uzyskał z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

dofinansowanie do dwóch projektów: remont i doposażenie bloku operacyjnego oraz 

przebudowę Szpitalnego Oddziału Ratunkowego z modernizacją miejsca do startów i 

lądowań helikoptera ratunkowego. W związku z realizacją obu tych zadań od szpitala 

wymagany jest wkład własny. Starosta Bielski zorganizował spotkanie na którym problem 

przedstawił, gdyż szpital znajduje się w bardzo trudnej sytuacji finansowej. NFZ nie zwrócił 
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za świadczenia medyczne wykonane ponad kontrakt oraz zaprzestano finansowania z budżetu 

państwa ustawy tzw. wedlowskiej. Samorząd powiatowy zadeklarował pokrycie wkładu na 

realizację drugiego zadania w wysokości 941.724,36zł. Natomiast szpital i Starosta skierowali 

prośbę do samorządów gminnych o udzielenie dotacji na realizację pierwszego zadania w 

wysokości 828.285,38zł. Po przeliczeniu tej kwoty na liczbę mieszkańców powiatu uzyskuje 

się kwotę 15zł na osobę.   

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjecie uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/211/2010 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. / uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. Podczas głosowania nieobecna na sali obrad radna Grażyna 

Płonowska. 

 

Ad.6i) Skarbnik Gminy poinformowała iż do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2010r. który został przesłany radnym w materiałach na sesję należy wprowadzić 

kilka zmian, które wynikły już po wysłaniu zawiadomień. Jedna sprawa dotyczy przyznania 

dotacji dla Posterunku Policji w Brańsku w wysokości 4.335zł, druga wynika ze zmniejszenia 

się udziału własnego gminy o kwotę 9zł w projekcie „Razem dla Polski Wschodniej”, trzecia 

dotyczy przyznania dotacji dla OSP Kiersnowo na organizację uroczystości jubileuszowych w 

kwocie 5.000zł. Inne zmiany dotyczą przeniesień między paragrafami. Następnie Skarbnik 

Gminy odczytała projekt uchwały łącznie z zaproponowanymi poprawkami. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie poprawek 

do projektu uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 poprawki przyjęła. Podczas głosowania nieobecna na sali obrad radna 

Grażyna Płonowska. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie cały projekt uchwały łącznie z 

poprawkami. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr XXV/212/2010 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2010r.  / uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. Podczas głosowania 

nieobecna na sali obrad radna Grażyna Płonowska. 

 

Ad.6j) Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem dla Polski Wschodniej” W uzasadnieniu 

powiedział, iż w uchwale Rady Gminy Brańsk Nr XXII/181/09  z dnia 27 listopada 2009r. 

została zapisana kwota 2748,14zł jednak w wyniku zmian w harmonogramie rzeczowo-

finansowym oraz harmonogramie płatności kwota ta uległa zmianie i obecnie wynosi 

2.739,50zł /słownie: dwa tysiące siedemset trzydzieści dziewięć złotych i pięćdziesiąt 

groszy/.” Powyższa kwota stanowi wkład partnera w realizację projektu PO PW 01.04.04-00-

006/09 pod nazwą „Razem dla Polski Wschodniej” realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej 2007 – 2013 Osi priorytetowej I: Nowoczesna 

Gospodarka, Działanie I.4 Promocja i Współpraca współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój 

Polski Wschodniej 2007 – 2013 na podstawie umowy nr PO PW 01.04.04-00-006/09-00 z 

dnia 5 marca 2010 r. Całkowity koszt projektu nie uległ zmianie.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 13-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXV/213/2010 w sprawie zmieniającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem dla Polski Wschodniej” / uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. Podczas głosowania nieobecna na sali obrad 

radna Grażyna Płonowska. 
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Ad.7) Sylwester Bobel Radny z Mnia poinformował, że na ul Piłsudskiego w Mniu gdzie 

obecnie kładziony jest asfalt jedna strona jezdni jest wyżej położona od drugiej,  co może 

powodować zalewanie podwórek z niższej strony. Gdy rozmawiał z wykonawcą na temat 

przepustów usłyszał odpowiedź, że to nie sprawa wykonawcy, on robi zgodnie z projektem. 

Radny zapytał więc jak ta sprawa odprowadzenia wody będzie rozwiązana? 

 

Ad.8) Odpowiedzi na pytanie udzielił Wójt Gminy mówiąc: „ temat,  który porusza radny jest 

mi znany, projekt budowy drogi gminnej, warunki połączenia z drogą powiatową w tym 

lokalizacja przepustów zostały uzgodnione z Powiatowym Zarządem Dróg. Przy naszej 

drodze przepust jest zrobiony, a to że woda zbiera się przy następnym należącym do drogi 

powiatowej to sprawa Powiatu. Oni muszą udrożnić swoje przepusty i tę sprawę rozwiązać. 

Interweniowałem już w tej sprawie”. 

 

Ad.9) Sprawy różne: 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych sołtysów i pracowników urzędu, aby 

włączyli się w akcję zbierania różnego rodzaju plastikowych nakrętek. W ten sposób 

można komuś pomóc przy zakupie wózka inwalidzkiego.  

 

 Wójt Gminy poparł akcję, o której mówił Przewodniczący Rady i zaapelował również 

o zbieranie całych butelek, aby teren gminy był porządkowany. 

 

 Wójt Gminy poinformował, że do urzędu wpłynęło pismo z Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa w sprawie przyjmowania wniosków obszarowych na rok 

2010. W dniach od 04.05.2010r do 17.05.2010r. Biuro Powiatowe w Bielsku 

Podlaskim będzie przyjmowało wnioski w zmienionych godzinach pracy tj. od 6
00

 do 

22
00

 pozwoli to na unikniecie kolejek i umożliwi złożenie wniosków w terminie. Takie 

ogłoszenie zostanie wywieszone również na tablicach ogłoszeń w każdej 

miejscowości w gminie.  

 

 Wójt Gminy zachęcił do zgłaszania się do Pani Anety Olędzkiej, która w tym roku 

pomaga wypełniać wnioski w miejscu zamieszkania. 

 

 

 Wójt poinformował, że uroczystości Święta 3-go Maja  w tym roku odbędą się 

wspólnie w Mieście  Brańsk. Msza św. w kościele parafialnym w Brańsku o godz. 

10
00

,
 
zachęcił do udziału w uroczystościach.  

 

 Wójt Gminy poinformował, że planowany jest wyjazd do Warszawy w dniu 6 czerwca 

2010r na beatyfikację ks. Jerzego Popiełuszki. 

 

 

 Wójt Gminy poinformował, że docierają do Niego informacje o konieczności 

zwiększania robót dodatkowych przy remontach świetlic i o brakujących na ten cel 

środkach. Nadmienił radnym, że być może trzeba będzie szukać dodatkowych 

środków w budżecie na ten cel.  

 

 Radny Bobel Sylwester zapytał czy w sprawie równania dróg trzeba składać podanie 

do urzędu? 
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Wójt gminy powiedział, że sołtys wsi powinien ustalić wszystkie drogi do porównania 

na terenie danej miejscowości i przekazać do Pana Michałowskiego, aby równanie 

przebiegało sprawnie w ustalonej wcześniej kolejności, aby nie występowały 

przerzuty sprzętu z jednego krańca gminy w drugi. 

 

Ad.10) Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 13
55 

zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją 

Obronę......’’                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

Protokolant:                                    Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 

 

Alina Adamczyk                                     Ryszard Wietoszko 

  

 

 


